



VLAAMSE
ATLETIEKLIGA

Verslag

Aanwezig:

M. Seminck, G. Follens, G. Struys, J. Jacobs, E. Chevrolet, P. Van Waes, T. Willaert, L. Peetroons, J. Van Peteghem (verslag)

Verontschuldigd: R. Ramakers, M. De Vylder

Afwezig: /

Voorwoord namens de nieuwe voorzitter: Gery Follens.

Belangrijkste boodschap: het samen positief uitdragen van dezelfde opinie namens de raad van bestuur.

1 VERSLAG

Het verslag van de vorige rvb (25/2) wordt goedgekeurd.

2 AANSTELLING NIEUW DAGELIJKS BESTUUR

Voorstel Gery Follens:

Erik Chevrolet is bereid zijn taak als penningmeester verder te zetten.
De taak van secretaris werd voorgelegd aan Jos Jacobs .

Stemming over dit voorstel: 7 x 'JA'

3 AANSTELLING LID RVB KBAB

Robin Ramakers is kandidaat.

Stemming: 7 x 'JA'

De raad van bestuur is toch voorstander dat er trimestrieel wordt vergaderd door de KBAB.

4 EVALUATIE AV

Gery is alvast van mening dat deze goed en constructief verlopen is.

Algemeen verloop:

- Erik bemerkt dat de interventie van Patrick Van Waes eerder ongepast was. Hij begrijpt dat je het niet altijd eens kan zijn met een voorstel van de rvb, maar bespreek dit dan intern. Patrick begrijpt de bemerking en had zich hier ook aan verwacht. Hij wou alleen laten blijken dat hij niet akkoord ging met de bemerking omtrent het 'ondemocratisch' stemmen. Er moet gezorgd worden dat de betrokkenheid van de AV verhoogd wordt in de toekomst. De clubs moeten mee zijn en constructief mee denken. Het is aan ons als rvb om te bewijzen dat wij samen kunnen handelen als goede huisvader.

Agenda:

- Enkele bemerkingen op de agenda die de dag zelf anders was dan de agenda die vooraf werd rondgestuurd. Dit is gebeurd omwille van praktische overwegingen. De volgorde op de dag zelf is logischer opgesteld. Het is misschien wel een idee om de agendapunten die bepaald zijn in het HR volgend jaar aan te passen in deze zin.

PPT-Presentatie:

- Voorstel om de slides van de ppt te voorzien voor de aanwezigen. Dit kan onder andere ook zorgen voor meer betrokkenheid. En bij een technisch defect, kan men toch nog (proberen) volgen.
- Uiteenzettingen van de beleidscommissies waren zeker in orde!

Aantrekkelijkheid:

- Idee om een filmpje af te spelen omtrent topsport in plaats van het opsommen van de beste jaarprestaties van onze atleten?
Kan een goed idee zijn maar dit gaat vaak gepaard met bepaalde foto/video-rechten.

Stemming:

- Er was niet meer dan 1 'externe' kandidaat (Maurice Leduc) na 2 oproepen, vandaar ook 2 personeelsleden in het stembureau. (in totaal 3)
- Elektronisch stemmen: alle stemmen per club gingen automatisch naar 1 persoon. Het was niet mogelijk om stemmen op te splitsen.
- Unaniem: in de toekomst zou er altijd elektronisch gestemd moeten kunnen worden. Ludwig gaat op zoek naar een degelijk aangepast systeem.

5 PROCEDURE TOPSPORTCOMMISSIE

Patrick Van Waes wil deze functie blijven opnemen maar onder bepaalde voorwaarden:

- Betere opvolging van adviezen
- Betere communicatie omtrent het topsportbeleid

Enkele zaken kunnen zeker beter verlopen.

Om Max meer de ruimte te geven om zijn ding te doen, werden de verantwoordelijkheden omtrent jeugd alvast overgeheveld naar Owen.

Patrick vraagt of het mogelijk is een overzicht te krijgen van de stand van zaken van de regionale werking.

De eerste taak van Owen gaat nu hoofdzakelijk over personeelszaken. Verder werd hem o.a. ook gevraagd zijn 'huiswerk' te doen over de topsportscholen en (zoals Patrick vraagt) ook een stand van zaken van de regionale werking.

Er komt bovendien ook nog een regionale coördinator, Tom Du Pan, die hem daarin bijstaat. Hij zal vooral ondersteunend werken en zal helpen om op bepaalde plaatsen aanwezig of bereikbaar te zijn.

Tony Willaert wil nog even benadrukken dat Johan Bienens voor de eigen club een zeer waardevolle trainer is. Johan is bereid om alsnog in de topsportcommissie te zetelen. Tony voegt er nog aan toe dat hij zich zeker niet wil inmengen in deze discussie/beslissing en is sowieso bereid de vergadering te verlaten als dit ter sprake komt.

Procedure:

Kandidaten opvragen voor alle verschillende functies, in te dienen tot en met 13 mei.

Op de eerstvolgende vergadering van de TSC (25 april) komt de tijdelijke commissie nog samen.

Beslissing te nemen op rvb van 27 mei.

6 HUISVESTING ADMINISTRATIE (VERBOUWING STADION)

Het Koning Boudewijnstadion wordt volledig verbouwd.

1^{ste} vraag: al dan niet samenblijven met de LBFA?

Indien samenblijven met de LBFA, vermoedelijk verplicht in Brussels Gewest te blijven.

Standpunt Vlaamse Atletiekliga: samenblijven! Deze boodschap wordt nu aan de LBFA doorgegeven.

Een optie is een kleine werkgroep samenstellen.

Patrick stelt voor om toch ook te informeren bij enkele grote projectontwikkelaars die enige affiniteit hebben met atletiek.

7 TOEWIJZING BK A.C. HAMER

Vermits er geen Hamerslingeren mag doorgaan op het middenterrein van het Koning Boudewijnstadion, werden er kandidaturen opgevraagd bij Vlaamse clubs voor organisatie. Kandidaten: HAMM en MAC

De raad van bestuur is het erover eens: hoe dichterbij, hoe beter.
Op voorwaarde van goedkeuring kooi: MAC

8 BIJDRAGE UNIVERSIADE

In het verleden werd steeds een bijdrage van €600 gevraagd aan de atleet. Voor dit jaar is opnieuw een bijdrage voorzien in de begroting van €900/atleet (waar de totale kostprijs €2500/atleet bedraagt, bepaald door de Studentensportfederatie).

De Universiade en het EK -23 vallen samen dit jaar.
De minima zijn voor beide dezelfde.

Er wordt toch benadrukt dat een Universiade meer uitstraling heeft voor de Media en dat enkele van onze (ex)-topatleten hier toch al mooie prestaties hebben neergezet.

Standpunt:

Iedereen gaat akkoord om een bijdrage te vragen van €750,00/atleet.

9 VRAAG LBFA

Er werd een officiële vraag aan de rvb van de Vlaamse Atletiekliga ingediend door de LBFA. Men vraagt om een commissie samen te stellen van de KBAB, VAL, LBFA en atleten. Een soort topsportcommissie op nationaal niveau. De afgevaardigden van de LBFA zijn al gekend maar wat is het doel van de commissie? Wie gaat namens de KBAB? ...? Veel vragen hieromtrent...

Het enige agendapunt waarom wij zouden willen instappen is het opstellen van een nationale gedragscode aangezien topsportbeleid en -financiering een regionale materie zijn.

10 MAIL KARIN LARNOE (ACHL) - VRAAGSTELLING BK MASTERS

Officiële mail werd verstuurd aan: rvb, beleidscommissie Competitie, VCJ, Mastercommissie. Jos Jacobs sprak haar al op de AV namens de Masterscommissie maar er werd nog geen formeel antwoord gestuurd.

De beleidscommissie Competitie zal na formeel overleg met de Masterscommissie een antwoord formuleren.

Erik Chevrolet is van mening dat in eerste instantie altijd getracht moet worden om 6 pogingen te bekomen. Wanneer er beslist wordt dat het kogelstoten slechts 4 pogingen krijgt, zouden alle proeven gelijkgetrokken moeten worden.

11 PLANNING STRATEGISCHE DAG

Enerzijds: brainstorm over de toekomst van de topsportschool. Er zijn immers veel sportscholen in Vlaanderen die zich soms ook specialiseren in atletiek (6u/week!). Waarom maken wij hier geen gebruik van?

Er wordt op gewezen dat de TSC decretaal gezien wel het beleidsvoorbereidend werk doen.

Anderzijds is alles omtrent communicatie ook een zeer belangrijk item. Veel van de laatste issues gingen vaak gepaard met gebrekkige communicatie. Daarom kreeg de voorzitter een email van een atlete van de federatie waarin zij haar interesse toont om de communicatie van alles omtrent de federatie/atletiek mee te verbeteren.

Hij zal alleszins een gesprek vastleggen met haar. Er zal haar gevraagd worden een uiteenzetting te geven tijdens de volgende rvb.

Topsport: update over de regionale werking en nadien een debat omtrent de topsportschool.

Voorstel: Maandagavond 20 mei om 17u30u: agenda: regionale werking + topsportschool

De rvb verwacht dus een overzicht van de regionale werking met statistische gegevens in functie van de al dan niet verderzetting van de TSS.

De kwaliteitsmanagers zullen ook uitgenodigd worden en hen wordt gevraagd enige voorbereiding te doen omtrent hun eigen visie en inbreng in topsport.

12 REPRESENTATIE RVB OP EVENTS

Er wordt een doodle opgesteld van de belangrijkste events/kampioenschappen waar iemand van de rvb van de federatie vertegenwoordigd.

De betrokken organiserende vereniging zal telkens op de hoogte gebracht worden wie aanwezig zal zijn. Bij wie kunnen zij zich ter plaatse 'aanmelden'? Welke 'taak' kunnen zij eventueel uitvoeren? bv. Podiumhulde.

13 STATUS BELEIDSCOMMISSIES

13.1 Jeugd
/ (Robin verontschuldigd)

13.2 Recreatie
Geen vergadering geweest.

13.3 Competitie
De veldloopreglementen werd besproken (rekening houdend met advies VAT en BC Jeugd). Zal wel pas op de volgende rvb definitief voorgelegd worden.
Daarnaast werden ook de indoorreglementen bijgewerkt.

De nieuwe regels omtrent de estafette-belijning is uitgesteld tot eind juli. Voor de interclub-meetings of meetings waar estafetten doorgaan is een voorlopige aanduiding voldoende.

Talmtijden voor kampnummers zijn verlengd van 30 sec naar 1 minuut.
Dit was in 2017 ook al 1 minuut.

14 KOMENDE VERGADERDATA

- 29 april
- 27 mei
- 24 juni

15 VARIA

- Aandachtspunten uit verslagen (PC/Beleidscommissie/VCJ/...) moeten verzameld worden om nadien als agendapunt te komen op de rvb. (tenzij het op voorhand opgelost kan worden, dan kan de rvb louter geïnformeerd worden)
Verslag PC Oost-Vlaanderen: Men vraagt om de competitieve prestaties te laten doorwegen voor stem-toekenning op de AV.
De rvb is van mening dat de huidige verdeling fair is en dat men daar niet van wil afwijken.
- Dag van de jury (Deinze) was goed georganiseerd!
- Vergaderingen rvb duren te lang. Er zou gestreefd moeten worden naar max. 3uur.
- Vzw-wetgeving: de meeste van onze clubs zijn aangesloten bij Dynamo en zullen de info dus ook krijgen.
- ECCC (Crosskampioenschappen voor clubs): er is een bijdrage voor de deelnemende clubs van de VAL. Jos stuurt een soort scenario door naar Tony.

BELANGENCONFLICT REGISTER

Wanneer / Waar	Wie	Waarom	Actie